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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2 

5212 Dobrovo 

 
Številka: 900-19/2013 

Datum: 16.4.2013 

 

 

Z a p i  s  n i  k  

19. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 16.4.2013 ob 18.00 uri 

v sejni dvorani občine Brda 

 

 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Joško Zamar, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Rado Sirk, 

Ivan Markočič, Karlo Passoni, Ivan Peršolja, Oskar Kristančič, Boris Rožič, Milena Klavora, Jan 

Miklavc, Matjaž Četrtič 

 

Opravičeno odsotni: Damjan Birtič, Klemen Bajt 

 

Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Andrej Markočič, Mateja Mavrič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 

v.d. direktorica JSMG Tatjana Gregorčič, ravnateljica OŠ Dobrovo Vesna Filej, članica DU Kojsko 

Milena Beguš, direktor Vinske kleti Goriška Brda Silvan Peršolja 

 

Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  

 

Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Potrditev zapisnika 18. redne seje 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Predlog sklepa o podaji soglasja k Poslovnemu in finančnemu načrtu Javnega sklada za 

razvoj malega gospodarstva Goriške za leto 2013  

5. Predlog sklepa o podaji soglasja k Letnemu poročilu Javnega sklada za razvoj malega 

gospodarstva Goriške za leto 2012  

6. Letno poročilo Osnovne šole Dobrovo za leto 2012 

7. Problematika predšolskega in šolskega prostora  

8. Predstavitev projekta »Starejši za višjo kakovost življenja doma«  

9. Predstavitev poslovanja Vinske kleti Goriška Brda ter vizije nadaljnjega razvoja družbe  

10. Obravnava in sklepanje o Odloku o zaključnem računu proračuna Občine Brda za leto 2012 

- skrajšani postopek 

11. Sklepanje o določitvi nove cene storitve pomoči na domu v Občini Brda za leto 2013 

12. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova 

Gorica  

13. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo  

14. Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet zavoda Javni zavod za gasilsko in reševalno 

dejavnost - Gasilska enota Nova Gorica 

15. Pobude in vprašanja svetnikov 

16. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje  

17. Realizacija sklepov 18. redne seje 

 

Ad 1 

 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  

 

Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 18. redne seje  
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Boris Šfiligoj pri točki Ad7 popravi svojo pripombo, ki se pravilno glasi »lahko bi še dodatno varčevali 

če bi po polnoči zmanjšali razsvetljavo«. 

 

Milena Klavora pri točki Ad16 želi, da se malo drugače poimenuje sklep, in sicer: občinski svet se ni 

opredelil za določenega kandidata, ampak bo podprl tistega, ki ga bo Ljudska univerza Nova 

Gorica izbrala kot najprimernejšega. 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 18. redne seje. 

 

Ad 3 

 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

Dodane so bile tri točke, in sicer: 

1. Ad15 – Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja ter o 

koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja 

in izvajanja javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-zasebnega partnerstva – hitri 

postopek (Andrej Markočič)   

2. Ad16 – Sprejem Sklepa o pobratenju med Občino Brda, Republika Slovenija in Občino 

Barban, Republika Hrvaška (Andrej Markočič) 
3. Ad17 – zamenjava člana Odbora za priznanja pri Občini Brda (Andrej Markočič) 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED. 

 

Ad4 

 

Predlog sklepa o podaji soglasja k Poslovnemu in finančnemu načrtu Javnega sklada za razvoj 

malega gospodarstva Goriške za leto 2013 

 

Poroča v.d. direktorica Javnega sklada za razvoj malega gospodarstva Goriške, ga. Tatjana 

Gregorčič, nato še predsednik Komisije za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti Oskar 

Kristančič. 

 

Oskar Kristančič pove, da sklad nima zaposlenih, ker so vsi zaposleni preko Mestne občine Nova 

Gorica. Zanima ga, če se mislijo osamosvojit ter če je kaj konkretnega sodelovanja tudi s Primorskim 

tehnološkim parkom. 

 

Tatjana Gregorčič pove, da nekega direktnega sodelovanja ni, je pa neko sodelovanje na nivoju 

Mestne občine Nova Gorica in Primorskega tehnološkega parka. 

 

Goran Simčič pohvali zelo izčrpno poročilo in vpraša koliko je bilo vlog iz občine Brda. 

 

Tatjana Gregorčič pove, da točnega števila za posamezno občino ne ve. Pove, da je bilo vseh 

vlog 78, odobrili so jih 50, veliko jih pa je ostalo zunaj ker so zmanjkala sredstva. 

 

Matjaž Četrtič vpraša kako je pa z osnovno kmetijsko dejavnostjo. 

 

Tatjana Gregorčič pove, da je največ sredstev bilo dodeljenih s.p.-jem in podjetjem, za kmetijstvo 

manj, cca. 100.000 Eur, ker tudi ni bilo veliko vlog. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog sklepa o podaji soglasja k Poslovnemu in finančnemu 

načrtu Javnega sklada za razvoj malega gospodarstva Goriške za leto 2013. 

 

Ad5 

 

Predlog sklepa o podaji soglasja k Letnemu poročilu Javnega sklada za razvoj malega 

gospodarstva Goriške za leto 2012 
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Poroča v.d. direktorica Javnega sklada za razvoj malega gospodarstva Goriške, ga. Tatjana 

Gregorčič, nato še predsednik Komisije za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti Oskar 

Kristančič. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog sklepa o podaji soglasja k Letnemu poročilu Javnega 

sklada za razvoj malega gospodarstva Goriške za leto 2012. 

 

Ad6 

 

Letno poročilo Osnovne šole Dobrovo za leto 2012 

 

Poroča ravnateljica OŠ Dobrovo, ga. Vesna Filej. 

 

Ivan Markočič sklepa, da če se v bližnji prihodnosti pojavi problem prostorske stiske v vrtcih to 

pomeni, da se bo z nekim zamikom kasneje pojavil tudi v šoli. 

 

Vesna Filej pove da ne. Šola pokrije te prostore, ker so že imeli takšno število otrok. Glede na OPN 

Dobrovo  je primerno sosedovo zemljišče pri šoli, kjer bi lahko naredili jasli. To bi bil dolgoročni načrt. 

 

Boris Šfiligoj pove, da je potrebno iti od besed do dejanj.  V Kojskem je nujno potrebno sanirati tudi 

zid. 

 

Vesna Filej pove, da se bo zid saniralo. Imajo z občino to že v planu, ampak je potrebno bolj 

profesionalno sanirati ne pa tako, da ostane potem na pol narejeno. 

 

Kostja Jelinčič vpraša, kaj je s Podsabotinom. 

 

Vesna Filej pove, da bi bil lahko primeren prostor, ker je na poti staršem, ki gredo v službo v Novo 

Gorico. 

 

Romana Velišček doda, da enkrat so bile še večje generacije. 

 

Vesna Filej pove, da je število otrok (28) že veliko let v šoli. Struktura otrok se je spremenila v vrtcu. V 

jaslih imajo normativ 12 otrok, maksimalno 14 in to naredi razliko. Imajo 3 jaslične skupine na 

Dobrovem in 1 skupino v Kojskem. 

 

Goran Simčič predlaga kot začasno rešitev tudi najem kakšnih prostorov. 

 

Vesna Filej se strinja, vendar doda da to ni lahko, ker mora ta prostor zadostovati veliko kriterijem. 

Poudari, da je ureditev Kojskega nujna. 

 

Jan Miklavc vpraša kakšna je vizija šole. Trendi kažejo, da se že v OŠ vpeljuje podjetništvo. Zanima 

ga, če je tako tudi na OŠ Dobrovo. 

 

Vesna Filej pove, da je bilo to vpeljano že pred leti, vendar je stvar zamrla. Sedaj imajo samo 

delavnice in predavanja v sodelovanju z Regijsko razvojno agencijo. 

 

Joško Zamar poda svoje razmišljanje, kako želi, da če je že Bricev vedno več, bi se lahko vrnili v 

preteklost in vpeljali spet šolo v skoraj vsako vas v Brdih, tako bi tudi vas drugače zaživela. 

 

Boris Šfiligoj prosi občinsko upravo za kakšno idejo, vpraša kakšne so možnosti  za Kojsko. 

 

Župan reče, da ga moti, ker so ljudje zelo skeptični, on pa je optimist. Strinja se, da se pravočasno 

izpostavi problematiko. Občina za šolo nameni že sedaj 1.300.000 Eur letno. Danes je bilo to bolj 

informativne narave, da se lahko pravočasno pripravimo. 

 

Andrej Markočič pove, da občinska uprava išče rešitve, kako bi se pokrilo denarno problematiko 

ne s čistim proračunom, ampak preko investicij. Saniralo se je kotlovnico v Kojskem, prijavili tudi za 

zamenjavo azbestne strehe nad vrtcem v Kojskem, sončna elektrarna na Oš Dobrovo, tako smo 

lahko energetsko sanirali streho, za telovadnico se je pridobivalo gradbeno dovoljenje, za zemljišče 
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se bodo prijavili na  7. Javni razpis za razvoj regij, za rekreacijski park. Po drugi strani pa doda, da 

tudi če bi imeli danes finančna sredstva je veliko problemov z zemljišči, npr. v Kojskem se ni kje širit, 

na Dobrovem pa pri sosedih ni velike pripravljenosti za sodelovanje. 

 

Ad7 

 

Problematika predšolskega in šolskega prostora 

 

Poroča ravnateljica OŠ Dobrovo, ga. Vesna Filej. 

 

Ad 8 

 

Predstavitev projekta »Starejši za višjo kakovost življenja doma«  

 

Projekt predstavi članica DU Kojsko, ga. Milena Beguš. 

 

Goran Simčič vpraša, če bi dodali vse naštete člane skupine v Komisijo za socialna vprašanja. 

 

Milena Beguš reče, da bi lahko bila interdisciplinarna skupina, ki bi sodelovala v sklopu Komisije za 

socialna vprašanja. 

 

Milena Klavora meni, da bi bilo smotrno to prepustiti prav Komisiji za socialna vprašanja, da 

pregleda zadevo in poda predloge. 

 

Karlo Passoni poudari, da je Milena Beguš oddala kar izčrpno poročilo z pomembnimi 

informacijami, ki jih sigurno občina nima in je pohvalno. 

 

Boris Rožič pove, da je bilo tudi DU Dobrovo prvotno namenjeno se vključiti v ta projekt, kasneje pa 

niso zaznali te potrebe, ker če je potrebno pomagati, so to vedno pripravljeni narediti ne glede na 

katerikoli projekt. 

 

Joško Zamar doda, da Komisija za socialna vprašanja ne pozna tako dobro situacije na terenu, 

zato se bo posluževal njihovih informacij. 

 

Ad 9 

 

Predstavitev poslovanja Vinske kleti Goriška Brda ter vizije nadaljnjega razvoja družbe 

 

Poročilo poda direktor Vinske kleti Goriška Brda, g. Silvan Peršolja. 

 

Boris Rožič pove, da ga skrbi ker se premalo obnavlja vinograde, je nezadovoljstvo med kmeti. Skrbi 

ga, ker je vsako leto manj proizvodnje v kleti. Vinska klet je pomembna za celotna Brda. 

 

Silvan Peršolja pove, da mu pravijo, da ima zadruga 460 članov oz. potnikov, ter 100 zaposlenih, še 

dodatnih 100 potnikov. Tisti, ki pridejo v Brda vidijo, kako delamo dobro. Sami Brici pa imamo o nas 

slabo mnenje, tujci pa ne mislijo tako. Veliko je negativizma v Brdih. Znotraj vinarstva pa Konzorcija 

ni, ni strategije za rebulo, v Višnjeviku se vsaj nekaj dogaja na tej temi. Kakšna je strategija Brd? 

Vpisali so Brda v cono C2, za kar bi morali dobiti od Evrope denar, vendar nič, vzeli so nam ime 

tokaj, tudi nič, kar nakazuje da smo bili kot področje neusklajeni. Manjka skupna ideja, ne pa da 

delamo vsak po svoje. 

 

Oskar Kristančič upa, da se bo sedaj na področju rebule kaj več naredilo in bo postala paradni 

konj. Vse pa je povezano z zemljišči, majhnimi in velikimi, saj če so obdelana so lepa in okras za 

Brda, za turizem. 

 

Matjaž Četrtič, kot edini prisoten vinar poleg Vinske kleti Goriška Brda pove, da je pohvalno, da 

imajo takšen izvoz. Prodajat slovensko vino v tujini je problem, zato je potrebno delati na skupni 

promociji, da postanejo Brda pomembna ne samo v Sloveniji, ampak tudi v tujini. 

 

Ivan Peršolja doda, da imamo strokovnjaka v Brdih za rebulo, ampak sam bo le malo uspel, 

potrebna je podpora tudi drugih. Potrebno je biti tudi kritičen, vendar v pravi smeri. Kar se tiče 
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Vinske kleti pove, da ima veliko kontaktov na drugi strani, s potrošniki in trdi, da je naredila Vinska 

klet v zadnjih letih največji napredek na kvaliteti. To priznavajo gostinci in strokovna javnost. 

 

Ad10 

 

Obravnava in sklepanje o Odloku o zaključnem računu proračuna Občine Brda za leto 2012 - 

skrajšani postopek 

 

Poroča Beti Kumar. 

 

Goran Simčič vpraša za kaj porabijo v KS Medana 2.400 za reprezentanco. 

 

Beti Kumar pove, da gre verjetno za pogostitve ko imajo tradicionalni praznik in gostijo veliko 

zborov, ampak za točne podatke je potrebno vprašati KS Medana oziroma pregledati račune. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o zaključnem računu proračuna Občine 

Brda za leto 2012.  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine 

Brda za leto 2012. 

 

Ad11 

 

Sklepanje o določitvi nove cene storitve pomoči na domu v Občini Brda za leto 2013 

 

Obrazložitev poda Beti Kumar. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Sklepa o določitvi nove cene storitve pomoči na domu 

v Občini Brda za leto 2013.  

 

Ad12 

 

Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica 

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in prostor. 

 

Joško Zamar vpraša kdo so člani Komisije. 

 

Goran Simčič pove da on, Oskar Kristančič in Majda Valentinčič. 

 

Ivan Peršolja vpraša kakšna je alternativa temu projektu. 

 

Goran Simčič pove, da so jo kot komisija že predlagali, in sicer, da bi se CERO priključil Vodovodom 

in kanalizaciji d.d. Nova Gorici ali Komunali Tolmin ali kakšnemu drugemu javnemu zavodu. 

 

Oskar Kristančič pove, da ustanovitev novega podjetja bo predstavljalo nove stroške, ki se bodo 

znašli občanom na ramenih. 

 

Milena Klavora vpraša koliko občin je že sprejelo ta Odlok. 

 

Goran Simčič pove, da verjetno še nobena. 

 

Andrej Markočič pove, da je v tem projektu 13 občin, ki bi ustanovilo to firmo. CERO vemo da je 

nujno potreben tudi za črpanje kohezijskih sredstev. Doda, da se je danes obravnavalo prvo 

branje. Na podlagi tega predlaga naj svetniki sprejmejo osnutek Odloka, ki se bo potem še 

usklajeval in upa, da bodo upoštevali pripombe Komisije za okolje in prostor, ter če tega ne bo, 

imajo še vedno možnost, da Odlok v drugem branju ne potrdijo. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
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Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center 

za ravnanje z odpadki Nova Gorica. 

 

Ad13 

 

Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo 

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: V Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo se za mandat štirih 

let imenuje naslednjega predstavnika: Tjaša Simčič, Vipolže 73/a, Dobrovo 

 

Ad14 

 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Javni zavod za gasilsko in reševalno 

dejavnost  - Gasilska enota Nova Gorica  

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: V svet zavoda Javni zavod za gasilsko in reševalno 

dejavnost  - Gasilska enota Nova Gorica se za mandat štirih let imenuje predstavnika: Joško 

Zamar, Neblo 44, Dobrovo. 

 

Ad15 

 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja ter o koncesiji za 

opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne 

razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-zasebnega partnerstva – hitri postopek 

 

Obrazložitev poda Andrej Markočič. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep:  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

načinu opravljanja ter o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, 

postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-

zasebnega partnerstva. 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

načinu opravljanja ter o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, 

postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-

zasebnega partnerstva. 

 

Ad16 

 

Sprejem Sklepa o pobratenju med Občino Brda, Republika Slovenija in Občino Barban, Republika 

Hrvaška 

 

Obrazložitev poda naprej Andrej Markočič, nato Jan Miklavc kot predsednik Komisije za čezmejno 

sodelovanje. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: Občinski svet Občine Brda potrjuje sklenitev pobratenja 

med Občino Brda, Republika Slovenija in Občino Barban, Republika Hrvaška. 

  

 

 

Ad17 
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Zamenjava člana Odbora za priznanja pri Občini Brda 

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: Občinski svet Občine Brda imenuje v Odbor za priznanja 

Občine Brda namesto člana Mateja Mavrič, Breg pri Golem Brdu 5/a, Dobrovo, naslednjega člana: 

Zvezdan Prinčič, Kozana 98, Dobrovo  

 

Ad18 

 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Pisno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Joško Zamar 

 

Vaška skupnost Neblo predlaga prekategorizacijo Pristavega, Slavč in Hlevnika iz II. območja v I. 

območje. Nozno, Belo, Brdice pri Kožbani, Slapnik, Senik, Golo Brdo, Breg pri Golem Brdu, Kožbana, 

Vrhovlje pri Kožbani in Brezovk spadajo v I. območje. Kmetija na Pristavi spada med višinske kmetije 

in po zemljiško knjižnem izpisku spadajo vse parcele v K.O. Kožbana vendar ni v I. območju kot vse 

ostale vasi. Prav zato si prizadevajo za prekategorizacijo. 

Matjaž Četrtič 

 

Svetniki smo bili ključni pri odobritvi koncesije od iger na srečo podjetju Trine d.o.o. Prav zato nas 

zavezuje velika skrb za našo lokalno skupnost. Javni podatki jasno govorijo o odličnem poslovanju 

igralnice. V letu 2011 je igralnica imela več kot 12 mil. € prihodkov, obenem je redno odplačevala 

obveznosti do zaposlenih, dobaviteljev in lizingodajalcev ter kljub temu ustvarila 1,6 mil € dobička. 

Letos je zaključena tudi njihova investicija in zato bi predvidoma ob enakem poslovanju lahko imeli 

na koncu leta večmiljonske dobičke, zato ne vidim razloga za tako številna odpuščanja v 

preteklem letu. 

Kot svetnika me skrbi nezaposlenost v Brdih zato me zanimajo dejanski argument  o odpuščanju 

zaposlenih. Obenem me zanima vizija razvoja podjetja v prihodnjih letih ter sodelovanje in 

vključevanje z lokalno skupnostjo. V kolikor ne vprašam preveč bi prosil pristojne podjetja Trine 

d.o.o., da podajo občinskemu svetu njihovo utemeljitev in kratko poročilo. 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov  

 

Jan Miklavc 

 

1. Člani Komisije za čezmejno sodelovanje prosijo za pojasnilo, kakšno je trenutno stanje 

pobratenj in sodelovanja s tujimi občinami s katerimi je sodelovala občina Brda v preteklosti. 

 

Boris Šfiligoj 

 

1. Prosi za pojasnilo glede Sabotinske ceste – dogovorjeni so bili za ogled, na cesti so razpoke, 

usedline in ker bo kmalu potekla garancija, je potrebno cesto čim prej pregledati in sanirati. 

Kar se pa tiče mosta v Vipolžah pove, da je pločnik nevaren in ga je potrebno urediti. 

2. Prosi za pregled poročil naslednjih društev: ZTKMŠ, Vinoteka Brda, Pihalni orkester, Zveza 

kulturnih društev, Nogometni klub in Gasilsko društvo. 

 

Boris Rožič 

 

1. Poda pobudo, da bi javni delavci stopili v kontakt s posameznimi predsedniki VS in KS in bi 

naredili čistilne akcije (za spomenike,…) 

2. Pove, da ima DU Dobrovo največ članov, vendar je dobilo najmanj sredstev na razpisu. 

Letos praznuje društvo 40. Obletnico in upa da bo to občina upoštevala. 
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Oskar Kristančič 

 

1. Komisija za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti predlaga čistilno akcijo, mogoče 

v maju, pred prazniki, da bi se očistilo Brda.  

2. Komisija za kmetijstvo in druge gospodarske dejavnosti prosi za poročilo Vinoteke Brda. 

3. Pove, da je na Koradi vedno več živinoreje, zato so velike površine ograjene. So pa tudi 

planinske poti in mora biti omogočen prehod, z vrati, da se lahko gre mimo. Poda 

pobudo samo v vednost, saj so službe, ki so za to zadolžene, že obveščene. 

 

Ivan Markočič 

 

1. Predlaga, da bi se svetnikom podalo poročilo o stanju na projektih. Mogoče 2x letno, da se 

seznani svetnike, kako potekajo vsaj večji projekti (npr. grad Vipolže, kanalizacija Biljana 

Dobrovo, gradnja obvoznice,…). 

2. Predstavitev finančnih poročil na seji, bi lahko bila podprta tudi v grafični obliki, časovnih 

diagramih, ki so bolj pregledni. 

3. Glede Javne razsvetljave po Brdih, ga zanima koliko je javnih svetil v Brdih, kolikšni so stroški 

in poraba le-teh. 

 

Andrej Markočič pove, da je bilo vse obrazloženo v DIP-u, ki je bil predstavljen na prejšnji seji. 

 

Goran Simčič 

 

1. Kar se tiče mosta v Vipolžah pove, da je našel zapisnik  prvega sestanka z dne 12.8.2010 kjer 

jasno piše, da se preplasti na novo cesto od mosta naprej, celoten odsek, da se uredi 

bankine, odstranitve rastlinja,... na račun CPG d.d., razen asfaltacije pred Panalom, ker bi te 

stroške prevzel lastnik. Razširitev mosta, kljub temu da je napaka, pa ni strošek CPG d.d.. 

2. Veliko gostincev in Bricev se pritožuje nad policijo po Brdih. Ustavlja med deseto in polnoči, 

po polnoči, ko pa bi bilo to potrebno, pa ne. 

 

Ad19 

 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje 

 

Andrej Markočič pove, da je še vedno dobrodošlo če pridejo pobude v pisni obliki, lahko tudi 

naknadno, po seji, oziroma vsaj bolj točno opredeljene. 

 

Ad20 

 

Realizacija sklepov 18. redne seje  

 

Ni pripomb. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.20 uri.  

 

 

   Zapisnikarka                   Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  

 Mateja Mavrič                  Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


